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Mødet mandag den 26. september kl. 18.30 til 21.00 på Elev Skole 

Referat 
 

Mødeleder: Jens 

Referent: Peter 

Deltagere: Anders, Jane, Hanne, Mette, Palle, Mette, Louise, Lise, Tina, Peter, Hanne, Kristine og Jens 

Afbud: Ida, David, Jan og Morten 

 Emne Ca. tid Mål med punktet Ansvarlig Referat 

1 Rammesætning af mødet 5 min Velkomst  
 

Jens Skoleleder rammesatte mødet. Herunder et punkt til eventuelt. 

 

2 Forretningsorden for 
skolebestyrelsen 

5 min Endelig vedtagelse af forretningsorden Jens Forretningsorden vedtaget 

3 Historik på samarbejdet 
mellem Elev og Hårup Skole 

10 min Orientering til skolebestyrelsen omkring 
historikken på samarbejdet mellem Elev 
Skole og Hårup Skole. 
Hvornår er der besluttet hvad? 

Jens Oplæg fra skoleleder. Oplæg vedhæftet referatet 

4 Introduktion til skolerne –  
Hvilke data ligger der fra 
vores dagligdag - 

40 min Skoleledelsen giver skolebestyrelsen et 

indblik en opdateret ”datapakke” for 

begge skole. 

Datapakken giver et indblik i data for 

karakterer, fravær, faglig- og socialtrivsel 

Datapakken er en del af byrådets tilsyn 

med skolerne 

På baggrund af dette indblik tager 

skolebestyrelsen stilling til om der er 

områder der ønskes mere indsigt i samt 

evt fokusområder for det kommende år 

Jens 

Peter 

Hanne 

Kristine 

Oplæg fra skoleleder. Oplæg vedhæftet referatet 
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5 Aktuel status fra skolerne 15 min Orientering vedr. den aktuelle situation 

på skolerne:  

a) Ledelsen  

b) Personalet  

c) Forældrene 

 Orientering om skolernes brug af billeder på Aula og Facebook. Der må lægges 
situationsbilleder på Aula og skolernes hjemmeside. Billederne må ikke kunne 
føres tilbage til en bestemt elevs identitet mm. Skolebestyrelsen opfordrede 
skoleledelsen til at sikre grundig information om dette til skolernes forældre 
allerede ved skolestart. 
 
Orientering om budgetforliget i Aarhus Kommune og de afledte konsekvenser 
for skolerne. Der udsendes i nær fremtid et sparekatalog, som 
skolebestyrelsen kan kommentere via høringssvar. Punktet behandles på 
næste møde, hvor indholdet i sparekataloget er kendt. 
 
Elev Skole: Nye medarbejdere er kommet godt i gang. God og tryg hverdag og 
særligt er der stor tilslutning til den lokale klub i Elev for 4. - 5. årgang. 
Skolen modtager 1. årgangs lærerstuderende med opstart i uge 39. 
 
 
Hårup Skole: Projektopgave på 9. årgang og lejrskoler er ved at blive 
gennemført. 
Elevråd er kommet i gang i både lille og store elevråd. Elevrådet kan med 
fordel inddrages til relevante punkter på møder i Skolebestyrelsen. 
Skolen modtager 1. årgangs lærerstuderende med opstart i uge 39 og 4. 
årgangs lærerstuderende med opstart i uge 43. 
 
Der har på begge skoler været afholdt fælles Pædagogisk dag med fokus på Co-
teaching, hvor to professionelle er sammen i undervisning. Skolebestyrelsen 
orienteres mere om Co-teaching indsatsen på et kommende møde 
 

 

6 Et indblik i skolernes 
økonomi   

 

40 min a) hvordan tildeles pengene? 
b) Hvornår afrapporteres? 
c) hvor er prioriteringsrummet? 
d) status på regnskabet pr 5. sept 

Gerner 

Jens 

Oplæg fra administrationsleder. (Slides vedhæftet) 
 
Det blev gennemgået, hvordan skolen tildeles penge til drift, hvilke poster der 
er fastlåste, og hvilke dele der kan prioriteres lokalt på skolerne i samarbejde 
mellem skoleledelsen og skolebestyrelsen. 
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Der blev desuden gennemgået retningslinjer og skæringsdatoer for klasse- og 
ressourcetildeling samt et årshjul for skolebestyrelsens arbejde med skolernes 
økonomi. 
 
 
Der blev stillet spørgsmål fra skolebestyrelsen vedr. den økonomiske ramme 
for buskørsel mellem de to skoler. Er dette en del af skolens eget budget, og 
hvor stort et beløb bruges der på transport mellem de to skoler. 
 
Svaret fra skoleledelsen lød, at buskørsel mellem de to skoler ikke er en del af 
skolens budget. Skolen ønsker, hvilke busser der skal køre hvornår, og så bliver 
det iværksat. Skoleledelsen oplever en høj grad af velvilje fra forvaltningen ift. 
at skabe de bedste muligheder for, at elever fra Elev Skole kan få adgang til 
faglokaler på Hårup Skole, så målene for fagene kan indfries.  
Skoleledelsen anbefaler at buskørsel mellem de to skoler ikke problematiseres 
yderligere, da der derved er risiko for en forringelse af tilbuddet.  
 
Herefter blev regnskabet for Elev Skole, Hårup Skole og den fælles SFO 
præsenteret (Bilag udleveret). 
 
Hårup Skole: Som tidligere besluttet i skolebestyrelsen har der været 
budgetteret med et underskud grundet anlæg af en multibane til afd. B. 
Underskuddet modregnes det akkumulerede overskud på Hårup Skole med et 
samlet resultat på 583,660 svarende til 2,6 procent af skolens samlede budget 
 
Elev Skole: Der har, som tidligere besluttet i skolebestyrelsen, været 
budgetteret med et underskud, grundet ekstra tilførsel af lærerressourcer. 
Underskuddet modregnes det akkumulerede overskud på Elev Skole med et 
samlet resultat på 329.590 kr. svarende til 2,7 procent af skolens samlede 
budget. 
 
Fælles SFO: Samlet set et resultat med et lille underskud. Underskuddet er 
mindre en forventet, grundet udskudt ansættelse, større refusion af 
sygemelding end forventet samt højt børnetal i SFO. Resultatet viser et samlet 
overskud på 259.559 kr. svarende til 3 procent af det samlede SFO-budget. 



 
Skolebestyrelsen ved Skolerne i Elev og Hårup 

 

   
 

 
Der var spørgsmål fra Skolebestyrelsen vedr. uforudsete udgifter til forbrug, 
som det ses andre steder i samfundet. Skoleledelsen har afsat midler til 
uforudsete udgifter.  
 
Senere på skoleåret drøftes budget og regnskab igen, og i den proces 
involveres skolebestyrelsen i konkrete prioriteringer vedrørende skolernes 
hverdag. 
 
 

 

7 Skolen i Nye 10 min Aktuel status på: 
a) Arbejdet på lokal- og helhedsplan 
b) Arbejdet med overgangsløsninger 

 

Jens Tidsplan for skolebyggeri udleveret (vedhæftet) 

I uge 41 kommer der svar på, hvilken overgangsløsning der er valgt. Dette 
meldes ud af rådmanden. Senest når udmeldingen kommer, indkalder 
skoleleder til virtuelt møde, hvor skolebestyrelsen bliver orienteret. Hvis muligt 
får skolebestyrelsen et forspring ift. udmeldingen fra Rådmanden på et virtuelt 
møde inden den officielle udmelding. 

  

 

 

8 Punkter til næste møde 5 m

i

n 

a) Overblik over skolebestyrelsens 

principper – hvilke skal 

gennemskrives og nytænkes? 

b) Skole-hjem-samarbejdet – hvilke 

tiltag og forsøg er gennemført i 

sidste skoleår. Opfølgning på 

mødet i august 2021 

 

 

 a) Overblik over skolebestyrelsens principper – hvilke skal gennemskrives og 

nytænkes? 

b) Skole-hjem-samarbejdet – hvilke tiltag og forsøg er gennemført i sidste 

skoleår. Opfølgning på mødet i august 2021 

c) Navn på skolen i nye – Dette skal besluttes i skolebestyrelsen, og 

processen skal i gang 

d) Sparekatalog – ønsker skolebestyrelsen at kommentere? 
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8 Eventuelt 5 Fællespasning SFO mellem jul og nytår Jens Forslag fra skoleledelsen om fortsat fællespasning mellem jul og nytår og tre 
uger i sommerferien (28, 29, 30). Dette så pædagogressourcerne bedst kan 
anvendes, når der er flest børn i SFO. 

Skolebestyrelsen kunne se god mening i forslaget, der blev vedtaget. 

 

 

 


